



35TH ANNUAL NATIONAL WORKSHOP

Canadian Institute for Procurement and Materiel Management
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

SHAPING THE FUTURE: PROCUREMENT AND MATERIEL MANAGEMENT IN ACTION

June 3-5, 2025 | Ottawa, Ontario

Premier Partner: Shared Services Canada

THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!



Shared Services
Canada

Services partagés
Canada

We're excited to share that the Preliminary Agenda for this year's Workshop is now available! The 2025 program is shaping up to be our most dynamic, diverse, and engaging yet.

[Preliminary Agenda](#)

Note: The Virtual Agenda will be available soon. You can currently use the In-person Agenda as a reference while registering for the Virtual Pass. The Virtual Pass will include a variety of breakout sessions that will be pre-selected by CIPMM for live streaming, and virtual Master Classes or Deep Dive sessions on June 3-5, 2025.

We've introduced several new features and enhancements this year at the CIPMM National Workshop to create an even better experience for everyone, whether you're joining us in person or virtually.

What's new in 2025?

- **A Friendlier Schedule:** We understand that the fast-paced and packed schedule of events like the CIPMM National Workshop can be demanding. So we've designed a friendlier schedule! The Workshop days will start at a reasonable time - no-crack-of-dawn sessions - and wrap up within regular business hours, making it easier to balance learning with daily routines. We believe a healthy work-life balance is key to a successful event experience.
- **Extended Sessions Lengths:** Some sessions will now be 60 minutes, giving speakers more time to dive deeper into their topics.
- **A New Format of Day 3:** This year, we have transformed Day 3 into a learning-focused experience with master classes or deep dive sessions - no keynotes, just hands-on, interactive sessions designed to keep you engaged.
- **A Game-Changer for Day 3 - Deep Dive Sessions:** This year Day 3 is all about learning, and we've taken it to the next level with deep dive sessions - dedicated, two-hour sessions covering a wide range of topics in greater depth. With more variety than ever, the biggest challenge will be deciding which session to attend!
- **Hybrid Flexibility:** Attending in person on Day 1 and Day 2 but want to attend Day 3

from home? No problem! Simply select a virtual master class when you register.

- **A More Connected Virtual Experience:** Virtual participants will have greater opportunities to engage and feel part of the event community. Along with a variety of sessions and master classes, the virtual platform will offer interactive features, networking opportunities, and the ability to connect directly with all participants and exhibitors.
- **Redesigned Job Interview Simulation:** In-person attendees will have a unique opportunity to participate in a job interview simulation, gaining valuable insights and feedback to sharpen their skills. This year, we are reimagining our job interview simulation to provide even more immersive and valuable experience for participants. Stay tuned - more details will be announced soon!

As in the past, the Trade Show, Wellness Lounge and Networking Lounge will provide dedicated spaces to connect with experts, to explore industry innovations, catch up with colleagues, expand your professional circle and simply recharge, refocus and rejuvenate.

And of course, we are planning plenty of surprises, networking opportunities, and a bit of fun to keep energy high and help you make meaningful connections!

We can't wait to welcome you!

Check the **CIPMM Website** for more details.

DON'T MISS THE EARLY BIRD RATE!

Register by **March 31st** to take advantage of the early bird discount !
Secure your spot today!

3 Day Early Bird Pass (Register by March 31st, 2025)	\$1,249 + HST (June 3-5, 2025)
3 Day Regular Pass (Registration after March 31st, 2025)	\$1,349 + HST (June 3-5, 2025)
2 Day Early Bird Pass (Register by March 31st, 2025)	\$1,049 + HST (June 3 & 4, 2025)
2 Day Regular Pass (Registration after March 31st, 2025)	\$1,099 + HST (June 3 & 4, 2025)
Early Bird Virtual Pass (Register by March 31st, 2025)	\$599 + HST (June 3-5, 2025)
Regular Virtual Pass (Registration after March 31st, 2025)	\$649 + HST (June 3-5, 2025)

In September 2017, Treasury Board of Canada Secretariat published the Guide to Travel, Hospitality, Conference and Event Expenditures. This guide provides best practices for implementing the Treasury Board Directive of the same name. This guide defines what is considered a conference or an event, and what is considered training. It also establishes the responsibility for the government-wide functional lead to objectively determine, on a case-by-case basis, whether a large information sharing or learning session are to be considered conferences or training.

On September 15, 2017 the **Comptroller General of Canada**, the government-wide functional lead for procurement and materiel management, **determined that the CIPMM Annual National Workshop is to be considered training!** This means that departments no longer need to request conference and event approval to send delegates to the National Workshop.

REGISTER ONLINE
NOW!

DELEGATE
REGISTRATION
FORM (PDF)

VIRTUAL PASS
(PDF)

Departments simply need to follow their regular training approval processes. For more information on this decision, please refer to the Guide at <http://intranet.canada.ca/pol/doc-eng.aspx?id=32553>.

EXHIBIT FORM
(PDF)

You can also find the table indicating the Comptroller General's decision at http://www.gcpedia.gc.ca/wiki/Financial_Management_Policy_Suite/Conference_versus_training. Please note that these two links are only accessible on the Government of Canada network.

PARTNERSHIP
FORM (PDF)



MEET OUR KEYNOTE SPEAKER!

3 JUNE 2025

Connor Emeny

World-Record Holding Athlete & Author of "All In"

Connor Emeny is a world record-holding endurance athlete, adventurer, and author who lives by the mantra Dare to Dream. He is the youngest person on Earth to complete an Ironman on all seven continents, a feat that took four years, relentless determination, and an unshakable belief in what's possible.

His journey was far from easy. Racing across diverse terrains - from the scorching heat of Africa to the icy extremes of Antarctica - Connor faced grueling physical and mental challenges. Chasing Antarctica, the final and most difficult leg of his mission, pushed him beyond his limits. To even reach the starting line, he and his team had to endure a 23-day sailboat expedition across the notorious Drake Passage, navigating some of the roughest and most unpredictable waters on the planet.

But Connor's story isn't just about endurance sports - it's about breaking barriers, defying expectations, and proving that anyone can achieve the extraordinary when they commit fully to a goal. He believes that resilience isn't just about surviving obstacles but about embracing them as opportunities for growth.

His journey is proof that when you go ALL IN, you unlock potential far beyond what you thought was possible.

THANK YOU TO OUR PARTNERS



Office of the
Procurement Ombud

Bureau de l'ombud de
l'approvisionnement

Contact the *CIPMM Secretariat* if you have any questions or require more details.



FAÇONNER L'AVENIR :

L'APPROVISIONNEMENT ET LA GESTION DU MATÉRIEL EN ACTION

3-5 juin 2025 | Ottawa, Ontario

Partenaire Principal : Services partagés Canada

MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL!



Shared Services
Canada

Services partagés
Canada

Nous sommes ravis de vous annoncer que l'ordre du jour préliminaire de l'atelier de cette année est désormais disponible ! Le programme 2025 s'annonce comme le plus dynamique, le plus diversifié et le plus engageant à ce jour.

[Ordre du jour préliminaire](#)

Note : L'agenda virtuel sera bientôt disponible. Vous pouvez actuellement utiliser l'ordre du jour en personne comme référence lors de l'inscription au laissez-passer virtuel. Le laissez-passer virtuel comprendra une variété de séances en petits groupes qui seront présélectionnées par l'ICAGM pour la diffusion en direct et les classes de maître virtuelles ou les séances d'approfondissement du 3 au 5 juin 2025.

Nous avons introduit plusieurs nouvelles fonctionnalités et améliorations cette année à l'atelier national de l'ICAGM afin de créer une expérience encore meilleure pour tout le monde, que vous vous joigniez à nous en personne ou virtuellement.

Quelles sont les nouveautés en 2025 ?

- **Un programme plus convivial** : Nous comprenons que le rythme rapide et l'horaire chargé d'événements comme l'atelier national de l'ICAGM peuvent être exigeants. C'est pourquoi nous avons conçu un programme plus convivial ! Les journées d'atelier commenceront à une heure raisonnable - pas de séances à l'aube - et se termineront pendant les heures de bureau normales, ce qui permettra de mieux concilier l'apprentissage et les activités quotidiennes. Nous pensons qu'un bon équilibre entre vie professionnelle et vie privée est la clé d'une expérience événementielle réussie.
- **Des sessions plus longues** : certaines sessions dureront désormais 60 minutes, ce qui donnera aux orateurs plus de temps pour approfondir leurs sujets.
- **Un nouveau format pour le jour 3** : cette année, nous avons transformé le jour 3 en une expérience axée sur l'apprentissage avec des classes de maître ou des sessions d'approfondissement - pas de discours d'ouverture, seulement des sessions pratiques et interactives conçues pour vous garder engagés.
- **Un changement de cap pour le jour 3 - les sessions d'approfondissement** : Cette année, le troisième jour est placé sous le signe de l'apprentissage, et nous l'avons porté à un niveau supérieur avec des sessions d'approfondissement - des sessions dédiées de deux heures couvrant un large éventail de sujets de manière plus approfondie. Avec plus de variété que jamais, le plus grand défi sera de décider

à quelle session assister !

- **Flexibilité hybride** : Vous assistez en personne aux journées 1 et 2, mais vous voulez assister à la journée 3 depuis chez vous ? Pas de problème ! Il vous suffit de sélectionner une classe de maître virtuelle lors de votre inscription.
- **Une expérience virtuelle plus connectée** : Les participants virtuels auront davantage d'occasions de s'engager et de se sentir partie prenante de la communauté de l'événement. En plus d'une variété de sessions et de classes de maître, la plateforme virtuelle offrira des fonctions interactives, des opportunités de réseautage et la possibilité de se connecter directement avec tous les participants et les exposants.
- **Simulation d'entretien d'embauche remaniée** : Les participants en personne auront l'occasion unique de participer à une simulation d'entretien d'embauche, ce qui leur permettra d'acquérir de précieuses connaissances et de bénéficier d'un retour d'information pour affiner leurs compétences. Restez à l'écoute - de plus amples détails seront bientôt annoncés !

Comme par le passé, le salon professionnel, le salon du bien-être et le salon de réseautage offriront des espaces dédiés pour se connecter avec des experts, explorer les innovations de l'industrie, rattraper des collègues, élargir son cercle professionnel et tout simplement se ressourcer, se recentrer et rajeunir.

Et bien sûr, nous prévoyons de nombreuses surprises, des opportunités de réseautage et un peu d'amusement pour garder l'énergie élevée et vous aider à établir des connexions significatives !

Nous sommes impatients de vous accueillir !

Consultez le site **Web de l'ICAGM** pour plus de détails.

NE MANQUEZ PAS LE TARIF POUR LES INSCRIPTIONS ANTICIPÉES !

Inscrivez-vous avant le 31 mars pour bénéficier du tarif préférentiel !
Réservez votre place dès aujourd'hui !

Pass 3 jours pour réservation anticipée (inscription avant le 31 mars 2025)	1 249 \$ + TVH (du 3 au 5 juin 2025)
Pass régulier 3 jours (inscription après le 31 mars 2025)	1 349 \$ + TVH (du 3 au 5 juin 2025)
Pass 2 jours pour les inscriptions anticipées (s'inscrire avant le 31 mars 2025)	1 049 \$ + TVH (3 et 4 juin 2025)
Pass régulier 2 jours (inscription après le 31 mars 2025)	1 099 \$ + TVH (3 et 4 juin 2025)
Pass Virtuel Early Bird (s'inscrire avant le 31 mars 2025)	599 \$ + TVH (du 3 au 5 juin 2025)
Pass virtuel régulier (inscription après le 31 mars 2025)	649 \$ + TVH (3-5 juin 2025)

En septembre 2017, le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada a publié le Guide des dépenses de voyage, d'accueil, de conférence et d'événement. Ce guide fournit des pratiques exemplaires pour la mise en œuvre de la Directive du Conseil du Trésor du même nom. Ce guide définit ce qui est considéré comme une conférence ou un événement, et ce qui est considéré comme une formation. Il établit également la responsabilité du responsable fonctionnel pangouvernemental de déterminer objectivement, au cas par cas, si un grand partage d'information ou d'apprentissage session sont à

**INSCRIVEZ-VOUS
EN LIGNE!**

**FORMULAIRE
D'INSCRIPTION**

considérer comme des conférences ou des formations.

Le 15 septembre 2017, **le contrôleur général du Canada**, le responsable fonctionnel à l'échelle du gouvernement pour l'approvisionnement et la gestion du matériel, **a déterminé que l'atelier national annuel de l'ICAGM doit être considéré comme une formation** ! Cela signifie que les départements n'ont plus besoin de demander l'approbation de la conférence et de l'événement pour envoyer des délégués à l'atelier national.

Les ministères doivent simplement suivre leurs processus d'approbation de formation habituels. Pour plus d'informations sur cette décision, veuillez vous référer au Guide à <http://intranet.canada.ca/pol/doc-fra.aspx?id=32553> .

Vous pouvez également trouver le tableau indiquant la décision du contrôleur général à l'adresse http://www.gcpedia.gc.ca/wiki/Financial_Management_Policy_Suite/Conference_versus_training Veuillez noter que ces deux liens ne sont accessibles que sur le réseau du gouvernement du Canada.

DES DÉLÉGUÉS
(PDF)

PASSE VIRTUEL
(PDF)

FORMULAIRE DE
DEMANDE
D'EXPOSITION
(PDF)

FORMULAIRE DE
DEMANDE DE
PARTENARIAT
(PDF)



RENCONTREZ NOTRE ORATEUR PRINCIPAL !

3 JUIN 2025

Connor Emeny

Athlète détenteur d'un record du monde et auteur de « All In »

Connor Emeny est un athlète d'endurance détenteur d'un record mondial, un aventurier et un auteur qui vit selon le mantra « Oser rêver ». Il est la plus jeune personne au monde à avoir terminé un Ironman sur les sept continents, un exploit qui lui a demandé quatre ans, une détermination sans faille et une foi inébranlable en ce qui est possible.

Son parcours a été loin d'être facile. Courant sur des terrains variés - de la chaleur torride de l'Afrique aux extrêmes glacés de l'Antarctique - Connor a dû faire face à des défis physiques et mentaux exténuants. La poursuite de l'Antarctique, l'étape finale et la plus difficile de sa mission, l'a poussé au-delà de ses limites. Pour atteindre la ligne de départ, lui et son équipe ont dû endurer une expédition en voilier de 23 jours à travers le célèbre passage de Drake, naviguant dans certaines des eaux les plus difficiles et les plus imprévisibles de la planète.

Mais l'histoire de Connor ne se résume pas aux sports d'endurance : il s'agit de franchir des barrières, de défier les attentes et de prouver que n'importe qui peut réaliser l'extraordinaire lorsqu'il s'engage pleinement à atteindre un objectif. Il est convaincu que la résilience ne consiste pas seulement à survivre aux obstacles, mais aussi à les considérer comme des opportunités de croissance.

Son parcours est la preuve que lorsqu'on s'investit à fond, on libère un potentiel qui va bien au-delà de ce que l'on croyait possible.

MERCI À NOS PARTENAIRES



Office of the
Procurement Ombud

Bureau de l'ombud de
l'approvisionnement

Communiquez avec **le secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.

Follow us on Social Media – Connectez-vous avec l'ICAGM



The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | 1505 Laperriere Avenue
Suite 401 | Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!